
Mandag 15 august møttes styret i Fjellandsbyen. En av sakene var strømpriser.  Fordi 

strømmen er langt billigere i år enn i fjor har styret vedtatt å ta inn 2000,- i strøm for 3. 

kvartal.  Kanskje er det også for mye, men alle får tilbakebetalt det de eventuelt har betalt for 

mye etter oppgjøret i januar.  Styret følger også hele tiden med på strømmarkedet. 

Fjellandsbyen er en stor kunde og kanskje kan vi få en mer gunstig avtale enn vi i dag har 

med Fjordkraft. 

Flommen "Hans" sparte Fjellandsbyen 

Styreleder Johnny Bekkevold har vært en runde i Fjellandsbyen.  Han så få spor av flommen 

og de store vannmassene.  LØYPE fyller på masse der det er behov. 
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